

龐德生技有限公司學術獎補助學金辦法

BOND Biotechnology Co., Ltd. Academic Scholarship and Subsidy Measures

113 年 10 月 17 日 113 學年度第 1 學期第 3 次系務會議通過

114 年 00 月 00 日 113 學年度第 2 學期第 0 次系務會議修正

Passed by the 3rd department meeting of the 1st semester of the 2013 academic year on October 17, 2013

Revised at the 0th department meeting of the 2nd semester of the 113th academic year on October 00, 2014

第一條 國立中興大學學士後醫學系(以下簡稱本系)為協助醫學系同學順利參與醫學研究，使能將來造福病患，特於學士後醫學系設立獎助學金(以下簡稱本獎助學金)。對象：中興大學學士後醫學系醫學生。

Article 1

The Department of Post-Baccalaureate Medicine, National Chung Hsing University (hereinafter referred to as the Department), in order to assist medical students to successfully participate in medical research and benefit patients in the future, has established a scholarship and bursary in the Department of Post-Baccalaureate Medicine (hereinafter referred to as the scholarship). Subjects: Medical students in the Department of Post-Baccalaureate Medicine, National Chung Hsing University.

第二條 本獎助學金之經費來源由龐德生技有限公司捐贈，每年以捐贈新臺幣拾萬元，共五年伍拾萬元為原則。獎助學金名額不限，金額以每人每學年最高申請新臺幣伍千元為原則。若當年度獎助學金用罄，即停止發放。

Article 2

The source of funds for this scholarship and bursary is donated by Pound Biotechnology Co., Ltd., with the principle of donating NT\$100,000 every year for a total of NT\$500,000 for five years. There is no limit to the number of scholarships and bursaries, and the amount is based on the maximum application amount of NT\$5,000 per person per academic year. If the scholarships and bursaries for the current year are used up, the disbursement will stop.

第三條 本獎助學金須符合下列規範

一、 獎勵學生之獎學金發放條件如下：

(一)獎勵醫學生參與國內(外)學術交流、會議或競賽補助，且有海報或口頭發表者。

(二)獎勵醫學生參與醫學研究(本系辦理之醫學專題研究，海報或口頭發表者)。

二、 凡本系醫學生，符合第三條實施範圍者且本年度未受領此獎學金、其它補助或獎學金者，經學術指導教授審查評比後推薦符合上列條件者可申請本獎助學金。

(一)申請書一份。

(二)本校學士後醫學系學術指導教授推薦書。

Article 3

This scholarship and bursary must meet the following specifications

1. The conditions for awarding scholarships to students are as follows:

(1) Reward medical students who participate in domestic (foreign) academic

exchanges, conferences or competitions with subsidies and have poster or oral presentations.

(2) To reward medical students for their participation in medical research (medical special research conducted by the department, poster or oral presentation).

2. For all medical students in this department who meet the scope of implementation of Article 3 and have not received this scholarship, other subsidies or scholarships this year, those who meet the above conditions and are recommended by academic advisors after review and evaluation can apply for this scholarship.

(1) One application form.

(2) Recommendation letter from the academic advisor of the post-baccalaureate medical department of the school.

第四條 本獎助學金的申請及發放細節將由本系主管負責管理，並依據實際情況調整細節。所有獎助學金發放的決策及最終解釋權由本系保留。

Article 4

The application and issuance details of this scholarship and bursary will be managed by the head of the department, and the details will be adjusted according to the actual situation. The department reserves the right of decision-making and final interpretation of all scholarships and bursaries.

第五條 本辦法經本系系務委員會通過後施行，若有修訂或更新，將由本系公告後生效。

Article 5

These regulations will come into effect after being approved by the department committee. If there are any revisions or updates, they will come into effect after being announced by the department.

龐德生技有限公司學術獎補助學金申請報名表

BOND Biotechnology Co., Ltd. Academic Scholarship and Subsidy Application form

學年度 academic year		學期 semester	
學生姓名 student name		年級 grade	
學號 Student number		行動電話 mobile phone	
請勾選符合項目 Please check the relevant items	<input type="checkbox"/> (一) 獎勵醫學生參與國內(外)學術交流、會議或競賽補助，且有海報或口頭發表者。(1) Reward medical students who participate in domestic (foreign) academic exchanges, conferences or competitions with subsidies and have poster or oral presentations. <input type="checkbox"/> (二) 獎勵醫學生參與醫學研究(本系辦理之醫學專題研究，海報或口頭發表者)。(2) Reward medical students for their participation in medical research (medical special research conducted by this department, poster or oral presentation).		
申請日期 Application date	中華民國_____年_____月_____日 _____month_____day of the Republic of China		
中文摘要(請填寫 250 字以內) Chinese abstract (please fill in within 250 words)			

1. 增設分組：臨床組、基礎醫學組、醫學人文
2. 繳交資料 海報檔案 (格式待定)，PPT 報告檔案(至少 3 頁最多 9 頁)，未繳交者視同棄權。
3. 250 字摘要 (中英文不拘)
4. 報告者發表前大合照

註：高年級(UGY)無法現場參加請繳影片網址(自行上傳 youtube)，由評審觀看評分。

1. Added new groups: clinical group, basic medicine group, medical humanities
2. Submit information: poster file (format to be determined), PPT report file (at least 3 pages and maximum 9 pages). Failure to submit will be deemed as a waiver.
3. 250-word abstract (in both Chinese and English)
4. Group photo of the reporter before presentation

Note: Seniors (UGY) cannot participate on site. Please submit the video URL (upload it to YouTube by yourself), which will be watched and scored by the judges.

國立中興大學學士後醫學系
學生學術獎補助學金指導教授推薦函

National Chung Hsing University Post-Baccalaureate Medicine
Student Academic Scholarship Grant Recommendation Letter from Supervising
Professor

推薦學術指導教授意見

Recommend opinions from academic advisors

--

簽章：_____

Signed and sealed _____year_____month_____day of the Republic of China